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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.02.2020 

 

 

Mgr. Kereštanová: 

Na niektorom z predchádzajúcich mestských zastupiteľstiev pán poslanec MUDr. Dušan 

Tomko dal podnet na meranie znečistenia ovzdušia. Pripájam sa k tejto iniciatíve, a teda, 

dávam aj ja podnet ozaj na meranie znečistenia ovzdušia. Tí, čo bývame v južnej časti mesta, 

blízko trebišovskej teplárne, tak v súvislosti na tlak, ozaj niekedy je neúnosné to znečistenie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nebol to podnet pána doktora Tomka, poslanca, ale pána poslanca Františka Tomka, aby sme 

boli presní. Ďalšia vec je tá, že prebehlo rokovanie so zástupcom spoločnosti Trebišovská 

energetická. Áno, táto situácia bola už avizovaná aj spoločnosti Trebišovská energetická zo 

strany obyvateľov mesta, nielen zo strany vedenia mesta. Podľa toho, ako pán Ďuďak 

reflektoval na tento problém, išlo o poruchu, ktorá súvisela s filtračným zariadením, na nej sa 

už pracuje, resp. problémy boli odstránené. Ďalšou ambíciou spoločnosti Trebišovská 

energetická je technicky zabezpečiť výstavbou, alebo navýšením komínovej časti to, aby ten 

dosah nebol na okolité domové časti a bytového jednotky. Takže z uvedeného dôvodu len 

pripomínam, že rokovanie tak, ako sme boli požiadaní zo strany pána poslanca Tomka, už 

prebehlo, prebehlo niekoľkokrát samozrejme, ale vyplývala  tá situácia podľa vyjadrenia 

zástupcu Trebišovskej energetickej aj z momentálnej technickej indispozície, ktorá nastala pri 

filtračnom zariadení a druhá vec je, že vzhľadom na to, že sa opakujú tieto podnety zo strany 

občanov, tak Trebišovská energetická plánuje na to zareagovať aj tým spomínaným 

navýšením komínovej časti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


